

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research in Land Use/Land Cover and Landscape Pattern in Diqing Prefecture

(迪庆州土地利用/土地覆盖及景观格局分析)

M. M. LIU, W. J. XI.....37

Assessment of Forest Ecosystem Services Function Value in Chuxiong Prefecture in 2008

(楚雄州 2008 年森林生态系统服务功能价值评估)

X. S. TIAN, W. J. XI.....47

Research of Land Use/Land Cover in Mid-Yunnan Based on the Landsat Satellite Images

(基于 Landsat 卫星影像的滇中地区土地利用/土地覆盖研究)

H. Y. HUANG, W. J. XI.....55

An Approach for Separating Relative Effects of Vegetation and Climate Changes on Watershed

Hydrology

(一种评估植被与气候变化对河川径流影响的方法)

X. H. ZHAO, W. F. WANG, F. X. SHEN.....65

Preliminary Study on the Population Distributive Pattern and Endangered Mechanism of

Zhengyia shennongensis

(神农征镒麻种群分布模式及濒危机制的初步研究)

J. X. DENG, Z. X. MAO, B. FENG, X. W. PENG, Q. J. WU, D. G. ZHANG.....71

The Expression of Urban Form and Structure Based on Landscape Ecology Concept

(基于景观生态学理念的城市形态结构表达)

J. P. DENG, Y. YANG.....79

The Influence of Different Vegetation Patterns to Subtropical Red Soil Water Content

(不同植被模式对亚热带红壤含水量的影响)

Z. CHEN, W. F. WANG, Y. C. DAI.....85